
Zápis z 24. zasedání Akademického senátu FCHI dne 7.12. 2012
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení v únoru-březnu 2011)

Přítomni: Ing. Kamil Záruba, Ph.D. 402
Dr. Ing. Pavel Vrbka 403
Ing. Jiří Lindner, Ph.D. 409
RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D. 413
Ing. Dana Strachotová, Ph.D. 437
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 444
Ing. Jan Mareš, Ph.D. 445
Ing. Jaroslav Kotowski dokt. st. program
Ing. Jiří Maršálek dokt. st. program
Daniel Kopecký student

Omluveni: Iva Kloudová student

Hosté: Prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. Děkan
Zástupci FCHI v AS VŠCHT

1. Děkan využil i přítomnosti zástupců FCHI v AS VŠCHT a byla diskutována problematika
VTP Technoparku Kralupy. Postoj přítomných je spíše pesimistický.

2. Kolega Lindner seznámil hosty, zástupce FCHI v AS VŠCHT s problematikou SW politiky
VŠCHT, s představou, že by se pro potřeby VŠCHT dal nakupovat SW ekonomičtěji:

• Není koncepce optimálního nákupu SW

• Rada výpočetního centra v podstatě nefunguje; bylo by účelné ji „resuscitovat“

• SW se nakupuje z centrálních fondů chaoticky a neefektivně (je málo licencí aktuální verze
Maple, verze 9 je sice legálně k dispozici libovolně, ale nefunguje na Win7, je nakoupen
SW, který není nutný (plný Acrobat, Photoshop)).

• Za školu není síla, která by s prodejci SW vyjednávala výhodné podmínky

• Asi by bylo vhodnější přesunout nákup SW pro výuku na fakulty

• Doc. Slavíček přislíbil projednat výše uvedené problémy na AS VŠCHT, zejména radu VC.

• Kolega Dr. Pokorný připomenul aktuální verzi Mathematika9, která je v rámci výhodné
multilicence k dispozici všem zaměstnancům a studentům VŠCHT a stručně předvedl
jednoduchost a eleganci práce s ní.

• Bylo by velice přínosné vyjednat podobně výhodné podmínky na Maple

• Bylo konstatováno, že matematické systémy Mathematika, Maple a MatLab se nevylučují a
bylo by dobře studenty seznámit se všemi třemi.

3. IGA: Děkan komentoval připravovaná pravidla IGA 2013, která členové AS dostali předem
písemně emailem.

• Peníze na IGA se budou rozdělovat tak, že cca 2/3 půjdou přes oborové projekty a cca 1/3
půjde přes badatelské projekty. Tento poměr není účelné měnit.

• I z pedagogických důvodů bude snaha udržet úspěšnost badatelských projektů na 2/3 až 3/4.

• Odměny školitelům budou případně upravovány centrálně komisí IGA

• Děkan oproti minule modifikuje komisi IGA, tak, že k vedoucím ústavů přidává další členy
a to jako koordinátora Doc. Chuchvalce, další noví členové z větších ústavů jsou
Prof. Matějka a Doc. Štěpánek. Přitom zdůrazňuje, že tyto změny nejsou proto, že by byl
s IGA komisí v minulých letech nespokojen.



4. Volby do studentské části AS VŠCHT

• Na základě výzvy od místopředsedy studentské části AS VŠCHT schválil AS FCHI volební
komisi pro volby do studentské části AS VŠCHT ve složení

• Ing. J. Maršálek
• Ing. K. Smolná
• D. Kopecký

• Pro komisi hlasovalo 8 členů AS, proti nikdo a 2 se zdrželi hlasování.

5. Různé:

•   Kolegyně Strachotová se dotazuje, jak to bude s financováním mateřské školky pro děti
zaměstnanců. Bude se financovat z rozpočtu VŠCHT, nebo půjdou peníze na chod školky
jinou cestou. AS žádá děkana, aby se zeptal kvestorky, nebo na KR.

•   Kolega Lindner konstatuje, že problém blokových laboratoří se pohnul. Na popud děkana
proběhla schůzka zainteresovaných a došlo se k přijatelnému kompromisnímu řešení.

6. Termín příštího zasedání je 11.1. 2013 ve 1200 na děkanátě FCHI

V Praze 18. 12. 2012
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D.
předseda AS FCHI


